

## School Principals' Recommendation Scheme 《校長推薦計畫》 (For the Association of Hong Kong Chinese Middle Schools 適用於香港中文中學聯會)

### Nomination Form 推薦表格

Personal Data Collection Statement 收集個人資料聲明

The personal data collected in this application form will be used by the College of International Education for purposes related to the processing of application for the School Principals' Recommendation Scheme. The personal data of unsuccessful applicants will be destroyed.

此申請表所填報的資料將只作「校長推薦計畫」之用途。如申請未被接納，本院將銷毀一切相關個人資料。

#### Part I: To be Completed by Applicant 由申請人填寫

Name 姓名: (Chinese 中) \_\_\_\_\_ (English 英) \_\_\_\_\_

Application Number 申請編號:

Associate Degree Programme (副學士課程): \_\_\_\_\_

Higher Diploma in Art Tech Design (藝術科技設計高級文憑): \_\_\_\_\_

(Nomination forms with no application number will **NOT** be processed. The number is sent to applicant's email after submission and confirmation of application. 申請編號將於遞交及確認申請後，經電郵發出，申請人必須於此表格填寫該申請編號。)

Contact No. 聯絡電話: \_\_\_\_\_ Email Address 電郵: \_\_\_\_\_

Secondary School Name 中學名稱: \_\_\_\_\_

#### i. Record of School or Community Services in Senior Forms 高中校內或社區服務紀錄

Year 年份	Organization 組織名稱	Details of Services and Awards (e.g. position, award title) 服務及獎項資料 (例如職位、獎項名稱)	Supporting Documents* (e.g. school letter, certificate) 證明文件* (例如學校信、證書)
e.g. 例如: 2021-2022	Student Union 學生會	President 主席	School letter 學校信

ii Record of Special Talents in Senior Forms 高中特別才能紀錄

Year 年份	Organization 組織名稱/ Event 活動名稱	Intra- or Inter-School Activities and Awards (e.g. competition name, award title) 校內或校外活動及獎項資料 (例如比賽、獎項名稱)	Supporting Documents* (e.g. school letter, certificate) 證明文件* (例如學校信、證書)
e.g. 例如： 2021-2022	Inter-school Basketball Competition 中學校際籃球比賽	Boy A Grade Champion 男子甲組冠軍	Award 獎狀

\* Note: For selection purpose, please try to submit a copy of the supporting documents (e.g. school letter, certificate) for the services, activities and awards. As all supporting documents are not returnable, please DO NOT submit original copies.  
 \* 備註：有關服務、活動及獎項，請盡量提交證明文件副本（例如學校信、證書）以作遴選用途。由於證明文件將不予退還，請勿提交正本。

## Declaration 聲明

1. I confirm that the information given in support of this application is accurate and complete. I am aware that the College reserves the right to cancel the application at any time if the information given in this application is found untrue.  
本人確認申請表內之資料皆屬實，本人明白若發現任何刻意隱瞞之事實，學院將保留取消此申請之權利。
  2. I understand that the submitted application materials and supporting documents are not returnable.  
本人明白所遞交之申請資料及有關證明文件將不予退還。
  3. I have noted, understood and agreed to the contents of the "Personal Data Collection Statement".  
本人已細閱、明白並同意「收集個人資料聲明」的內容。
- I understand and agree to the above declaration.  
本人明白及同意以上聲明。

\_\_\_\_\_  
Applicant's Signature 申請人簽署

\_\_\_\_\_  
Date 日期

## Part II: To be Completed by School Principal 由校長填寫

### (1) Principal's Recommendation 校長推薦

I rank this applicant as \_\_\_\_\_ among \_\_\_\_\_ nominations.

我推薦此申請人在 \_\_\_\_\_ 個候選人名單中，排列第 \_\_\_\_\_ 名次。

### Confirmation 確認

- Our school is a member of the Association of Hong Kong Chinese Middle Schools.  
本校為香港中文中學聯會之會員。

\_\_\_\_\_  
Principal's Signature 校長簽署

\_\_\_\_\_  
School Chop 學校蓋印

\_\_\_\_\_  
Date 日期

### (2) Contact Person's Information 聯絡人資料

Name 姓名： \_\_\_\_\_ Position 職位： \_\_\_\_\_

Contact No. 聯絡電話： \_\_\_\_\_ Email Address 電郵： \_\_\_\_\_

### Note:

1. Submission Deadline: **24 July 2024**  
截止日期： **2024年7月24日**
2. Mailing Address: 13/F, College of International Education, Hong Kong Baptist University, 8 On Muk Street, Shek Mun, Shatin (please mark "Application for School Principals' Recommendation Scheme" on the envelope)  
郵寄地址：新界沙田石門安睦街8號 香港浸會大學國際學院13樓 (請在信封面註明「校長推薦計畫」申請)
3. Mailing Documents: The completed original Nomination Form and copies of supporting documents  
郵寄文件：填妥的推薦表格正本及證明文件副本
4. Enquiry: 3411 3240 (Admissions Team: Ms. Ho)  
查詢：3411 3240 (入學組：何小姐)